

WORK NOW PLAY LATER PACKAGE 商務會議及樂園套餐

Perfect mix of business and leisure 工作與休閒的完美組合

For those times when your team needs to get refreshed to unleash new ideas or a meeting place where they can let their creativity flow, join our Work Now Play Later package, which includes a full day meeting, business lunch, park ticket and other offers. Your team is sure to have a meaningful and productive day at our resort!

想擁有耳目一新的商務會議體驗，從而釋放創新靈感，商務會議及樂園套餐是您的必然之選。在日間，商務賓客先於酒店會議中心進行會議，並享用商務午餐；工作過後，大夥兒暢玩樂園及享用其他優惠，在樂園無邊的創意空間，享受歡樂又別具成效的一天！



Package Price and Privileges	套餐價目及禮遇
<ul style="list-style-type: none"> • HK\$1,000 per person (plus 10% service charge) • Chinese or Western set lunch, or lunch buffet at the conference center • All-day use of a meeting room (9 a.m. to 5 p.m.), with complimentary use of basic equipment and stationery and free Wi-Fi access • One refreshment break during meeting hours • Full-day free flow of coffee, tea and servings of candies • One Convention Ticket to Hong Kong Disneyland per delegate (admission after 4 p.m. on the day of the event) • 20% off Hong Kong Disneyland merchandise coupon per delegate 	<ul style="list-style-type: none"> • 每位港幣\$1,000 (另加10%服務費) • 於會議中心內享用中 / 西式午餐或自助午餐 • 使用會議場地 (上午9時至下午5時)、基本會議設備及免費Wi-Fi無線上網 • 會議期間享用一節茶點招待時段 • 會議期間供應咖啡、茶及糖果 • 每位一張香港迪士尼樂園會議專用門票 (可供會議當日下午4時後進入樂園) • 每位一張香港迪士尼樂園商品店8折優惠券

Enhanced Experience – Disney Team Engagement Activities	升級會議體驗—迪士尼團隊活動
<p>Add value to your meeting experience with our Team Engagement Activities! Whatever your agenda is, these activities are perfect to address different business and team building needs.</p>	<p>精心設計的團隊活動助您增強團隊實力，提升團隊精神，締造更充實的商務會議體驗！其多元化的活動種類，全面配合不同的團隊培訓重點及企業所需。</p>

Activities 活動類型	Fun Games 多元化活動	Dim Sum Making Class 趣味點心製作班	Western Dishes Cooking Class 美味西餐烹飪班
Objectives 目的	<ul style="list-style-type: none"> • Unite team spirit 凝聚團隊力量 • Develop problem solving skills 提升排解疑難的能力 	<ul style="list-style-type: none"> • Ignite creativity 激發個人創意 	<ul style="list-style-type: none"> • Enhance communication skills 加強團隊溝通技巧
	<ul style="list-style-type: none"> • HK\$500 minimum per person for the first 2 hours (HK\$280 per person per extra hour) • Duration: 2 hours (minimum) - 4 hours (maximum) • Group Size: 30-80 people • Multiple activities can be arranged according to the group size 		<ul style="list-style-type: none"> • 首兩小時每位港幣\$500 (其後每小時每位港幣\$280) • 活動時間：最短2小時-最長4小時 • 人數：30-80人 • 每次可安排多於一項活動，需視乎團隊人數而定



In addition, learn how the Disney approach can help your organization. Professional development content from *Disney Institute* can be personalized to suit your needs in the areas of:

此外，迪士尼學院設有企業培訓課程，助企業了解迪士尼的營運模範，從中取得啟發，拓展業務。迪士尼學院會按照企業所需，度身制訂專業培訓項目，涵蓋的教學範疇包括：

- Leadership Excellence
卓越領導
- Employee Engagement
提高員工敬業度
- Quality Service
優質服務

(on separate quotation from our *Disney Institute* representative 價目詳情由迪士尼學院專員另外提供)



Terms and Conditions:

- Minimum booking: 30 guests
- Lunch buffet minimum booking: 50 guests
- The above packages are valid till December 31, 2021

條款及細則：

- 最少預訂人數為30人
- 自助午餐最少預訂人數為50人
- 以上套餐有效期至2021年12月31日

Capacity / set up of event venues and event timing may be adjusted in accordance with the applicable Prevention and Control of Disease Regulations. 活動場地的可容納人數 / 佈置及活動時間會因應適用的預防及控制疾病規例而作出適當調整。

Images are for marketing purposes only and do not represent our current health and safety measures (such as mask and social distancing guidelines). Please visit our official website for details before you visit. 圖像僅作推廣用途，並未反映目前適用的健康及安全措施 (例如佩戴口罩及保持社交距離)。詳情請於到訪前瀏覽官方網站。

Information is correct as of Mar 2021 and it is subject to change without prior notice. 所有內容更新至2021年3月為止，並可隨時修改而無須事先通知。